
Zápisnica zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Selce 

konaného dňa 24. apríla 2023 v zasadačke Obecného úradu Selce 

 

 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

Program:  

1. Otvorenie rokovania Obecného zastupiteľstva obce Selce. 

            Predkladá  - Ing. Daniel Hlinka,  starosta obce  

2. Predloženie návrhu program rokovania Obecného zastupiteľstva obce Selce. 

            Predkladá  - Ing. Daniel Hlinka,  starosta obce  

3. Schválenie overovateľa zápisnice, návrhovej komisie  a určenie  zapisovateľa uznesení 

a zápisnice  

            Predkladá  - Ing. Daniel Hlinka,  starosta obce  

4. Vyhodnotenie uznesení  OcZ Selce z predchádzajúcich období  

      Predkladá – Ing. Hýbl Miroslav, hl. kontrolór obce  

5. Správa nezávislého audítora.  

      Predkladá  -  p. Jančíková Marta, ekonómka obce 

6. Stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu obce Selce za rok 2022. 

            Predkladá – Ing. Hýbl Miroslav, hl. kontrolór obce  

      7.   Záverečný účet obce Selce za rok 2022. 

      Predkladá – p. Jančíková Marta, ekonómka obce 

      8.  Schválenie odpredaja pozemkov pre manželov Vrabcovcov, Vyšovec 24, Selce + kúpna 

zmluva        

            Predkladá  - Ing. Daniel Hlinka,  starosta obce  

      9.   Schválenie prenájmu nebytových priestorov na adrese Partizánska 38,  

            Selce      (prevádzkovanie kaderníctva) 

            Predkladá  - Ing. Daniel Hlinka,  starosta obce  

     10. Schválenie zámeru zámeny pozemku medzi obcou Selce a V. Peťkom Vyšovec 43  Selce  

            Predkladá  - Ing. Daniel Hlinka,  starosta obce  

11. Schválenie zámeru zámeny pozemkov medzi obcou Selce a Rímskokatolíckou cirkvou   

      Selce  

      Predkladá  - Ing. Daniel Hlinka,  starosta  obce  

12. Schválenie projektovej dokumentácie – Rekonštrukcia horného ihriska  

            Predkladá  - Ing. Daniel Hlinka,  starosta obce  

      13 . Schválenie dotácie FK Selce 

             Predkladá – p. Jančíková Marta, ekonómka obce  

      14.  Úprava rozpočtu  

             Predkladá – p. Jančíková Marta, ekonómka obce  

      15. Schválenie ceny stočného  

      Predkladá  - Ing. Daniel Hlinka,  starosta  obce  

      16.  Správa  starostu o činnosti  starostu a Obecného úradu Selce 

             Predkladá – Ing. Daniel Hlinka,  starosta obce  

      17.  Ústna informácia o činnosti komisií pri Obecnom zastupiteľstve obce Selce 

      18.  Rôzne 

      19.  Interpelácia poslancov 

      20.  Diskusia   

      21.  Záver 

 



K bodu 1 Ing. Daniel Hlinka, starosta obce, privítal prítomných poslancov, hlavného 

kontrolóra obce, zamestnankyne obce, prítomných občanov a otvoril zasadnutie OcZ. 

Prítomných poslancov na zasadnutí je 6. Neprítomná Marta Klačanová príde počas rokovania. 

K bodu 2 Ing. Daniel Hlinka, starosta obce, predložil návrh programu obecného 

zastupiteľstva v znení, v akom ho poslanci dostali v pozvánke. Nebol podaný žiadny 

pozmeňujúci návrh. 

Prijaté uznesenie viď príloha zápisnice. 

K bodu 3 Za overovateľa zápisnice bol navrhnutý pán Ján Kupec. Za predsedkyňu 

návrhovej komisie bola navrhnutá Mgr. Jaroslava Lauková, za členov návrhovej komisie boli 

navrhnuté Lucia Rudnická a Ing. Marta Strečková. Za zapisovateľku zápisnice bola určená Mgr. 

Katarína Mesíková, za zapisovateľku uznesení bola určená Mgr. Renáta Mesíková.  

Prijaté uznesenie viď príloha zápisnice. 

K bodu 4 Ing. Miroslav Hýbl, hlavný kontrolór obce Selce, predložil vyhodnotenie 

uznesení z predchádzajúceho zasadnutia. Konštatuje, že dve uznesenia sú nesplnené. Ostatné 

sa plnia alebo sú splnené.  

Starosta obce – prerokovanie a prepracovanie projektu sa uskutočnilo, bol daný prísľub, že to 

skúsia prepracovať. Šatne na ihrisku – uznesenie navrhuje, aby sa toto uznesenie zrušilo. 

Prijaté uznesenie viď príloha zápisnice. 

K bodu 5 Ekonómka obce Marta Jančíková predložila Správu nezávislého audítora. 

Kontrola bola vykonaná 14.4.2023. Prečítala výrok pani audítorky. Upozornila, že evidujeme 

staré pohľadávky, treba ich preveriť a poprípade zrušiť. 

Prijaté uznesenie viď príloha zápisnice. 

K bodu 6 Ing. Miroslav Hýbl, hlavný kontrolór obce, predložil Stanovisko hlavného 

kontrolóra k záverečnému účtu obce Selce za rok 2022 a konštatuje, že tento bod predchádza 

bodu 7, stanovisko musí byť prečítané pred schválením bodu 7. Vysvetlil, čo všetko toto 

stanovisko má obsahovať, ako obec hospodárila v roku 2022, ako má hospodáriť, atď. Vysvetlil 

jednotlivé pojmy - príjmovú a výdavkovú časť rozpočtu, pohľadávky a záväzky.  

Dostavila sa poslankyňa Marta Klačanová. Prítomných poslancov na zasadnutí je 7.  

Ing. Marta Strečková mala otáyku k predloženej správe na vysvetlenie jednej položky. Ing. 

Hýbl vysvetlil. 

Prijaté uznesenie viď príloha zápisnice. 

K bodu 7 Marta Jančíková predložila Záverečný účet obce Selce za rok 2022. Vysvetlenie 

bolo na minulom zasadnutí. Nebola podaná žiadna otázka ani námietka. Záverečný účet bol 

schválený.  

Prijaté uznesenie viď príloha zápisnice. 

K bodu 8 Zámer predať časť pozemku vo vlastníctve obce bol zverejnený na úradnej tabuli 

a na webovej stránke obce. Jedná sa o časť pozemku vodná plocha, ktorá je pod stavbou 

hospodárskej budovy manželov Vrabcovcov. Zistili to až po zameraní novým geometrickým 

plánom a majú záujem to majetkoprávne vysporiadať. 

Prijaté uznesenie viď príloha zápisnice. 

K bodu 9 Zámer prenajať nebytový priestor vo vlastníctve obce bol zverejnený na úradnej 

tabuli a na webovej stránke obce. Jedná sa o prístavbu pri zdravotnom stredisku na zriadenie 

prevádzky kaderníctva pre pani Kmeťovú. 

Prijaté uznesenie viď príloha zápisnice. 

K bodu 10 Schválenie zámeru zámeny pozemku medzi obcou Selce a Vladimírom Peťkom, 

Vyšovec 43,  Selce.  Žiadosť o zámenu sa berie na vedomie.  

Prijaté uznesenie viď príloha zápisnice. 

K bodu 11 Schválenie zámeru zámeny pozemkov medzi obcou Selce a Rímskokatolíckou 

cirkvou Selce. Obec zamieňa časť svojej hory, ktorú má pri cirkevnej hore za pozemok 

v školskom dvore, ktorý bude slúžiť ako dvor materskej školy, doteraz nebol vysporiadaný. 



Majetkoprávne sa vysporiada areál strelnice aj s prístupovou cestou a zamieňa sa aj časť 

pozemku pod budúcu miestnu komunikáciu na IBV.  

Prijaté uznesenie viď príloha zápisnice. 

K bodu 12 Starosta informoval, že obec má záujem zadať zákazku na vypracovanie 

projektovej dokumentácie – Rekonštrukcia horného ihriska. Musíme to pripraviť ak vyjde 

výzva, aby sa mohol podať projekt na financovanie.  

Ing. Marta Strečková – projekt pre územné a stavebné konanie by mal byť vypracovaný za cca 

5 týždňov. 

Prijaté uznesenie viď príloha zápisnice. 

K bodu 13 Schválenie dotácie FK Selce. V zmysle dohody pre dorast a deti vo výške 

3.000,- €. Ak budú financie, môže sa ešte prerokovať a navýšiť. 

Prijaté uznesenie viď príloha zápisnice. 

K bodu 14 Marta Jančíková predložila na schválenie úpravy rozpočtu týkajú sa týchto 

položiek – rezervný fond čerpanie na novú pec na zdravotné stredisko, projektová 

dokumentácia, ďalej sa presúvajú niektoré položky, a to členské, nový server, elektrina garáží 

na ihrisku, ČOV elektrina a overenie merača, zakúpilo sa niečo už na kutliarsky deň. Ak prídu 

nejaké financie naviac, budeme znova upravovať rozpočet. 

Prijaté uznesenie viď príloha zápisnice. 

K bodu 15 Ing. Daniel Hlinka predložil na schválenie cenu stočného. Cena je určená 

úradom na reguláciu cien, ale musí ju schváliť aj OcZ. Cena platí pre rodinné domy napojené 

na obecnú ČOV.  

Marta Klačanová – závlaha ide do stočného, nie je možnosť to nejako riešiť. 

Katarína Mesíková - je možnosť dvojitého merača na vodnom, ale žiadateľ si ho kúpi, 

namontuje sám a obec ho odkontroluje. 

Prijaté uznesenie viď príloha zápisnice. 

K bodu 16 Pán starosta podal správu o činnosti, veľa sme už prejednali v predchádzajúcich 

bodoch, nebude to opakovať, z dôvodu PN sa snažil aspoň v rámci vychádzok 

a prostredníctvom elektronickej pošty poriešiť naliehavé veci. Zastupovala ho pani zástupkyňa 

starostu, ktorá sa snažila každý deň prísť pozrieť a vyriešiť, čo bolo treba. Stále riešime zberný 

dvor. Uskutoční sa prechod seniorov zo Slovenskej Ľupče do Podkoníc. Dostali sme ponuku na 

prenájom elektronickej tabule. Stretnutie k možnosti riešenia domu seniorov.  

Prijaté uznesenie viď príloha zápisnice. 

K bodu 17      Ústna informácia o činnosti komisií pri Obecnom zastupiteľstve obce Selce: 

a) Juraj Kamenský, predseda stavenej komisie – zasadali sme 1x od posledného zasadnutia.  

Riešenie novej ÚPD, žiadosti o výstavbu, prestavbu, susedské spory atď.  

b) Finančná komisia - predložila Mgr. Jaroslava Lauková, predsedkyňa komisie – zasadali 

k dnes prejednávaným bodom.  

c) Kultúrno-športovo-školská komisia - predložila Marta Klačanová, predsedkyňa komisie – 

komisia sa zúčastnila divadelných predstavení, kde urobila bufet na občerstvenie účastníkov, 

30.4. bude stavanie Májky, 25.5. divadlo, 27.5. MDD, pokračuje sa na príprave Kutliarskeho 

dňa, 

d) Mgr. Peter Sivčák, predseda komisie – komisia nezasadala, v rámci komisie sa zúčastnili na 

akcii Čistý revír, mala by sa robiť nejaká osveta, lebo máme dosť znečistené okolie. Na brigáde 

sa zúčastnilo dosť občanov a vyzbieralo sa veľa odpadu.  

e) Sociálno-zdravotná komisia - predložila Marta Strečková, predsedkyňa komisie – komisia 

nezasadala. Zúčastnili sa schôdze SČK, uskutočnila sa kvapka krvi - bolo asi 15 darcov. 

Zúčastnili sa jednania k príprave a možnosti riešenia domu seniorov. 

Prijaté uznesenie viď príloha zápisnice. 

K bodu 18    Rôzne 

Trhový poriadok – návrh VZN na zverejnenie. 



Ing. Daniel Hlinka – sa poďakoval pani zástupkyni za zastupovanie a navrhol jej odmenu. 

Odpis pohľadávok za DZN a KO – sú to pohľadávky z rokov 2011 – 2014, ktoré sa nedajú 

vymôcť, dlžník neexistuje alebo mená majetok. 

Prijaté uznesenie viď príloha zápisnice. 

K bodu 19      Interpelácia poslancov  

Mgr. Jaroslava Lauková – parkovanie pri hornom obchode. 

Vladimír Peťko – parkujú aj v parku na vydláždenej ploche, dokonca niekedy aj na tráve a po 

uliciach - je to hrôza. 

Ing. Daniel Hlinka – informoval, že je vypracovaný dopravný pasport, musíme kúpiť dopravné 

značky a osadiť ich, kým to nemáme, nemôžeme zakročiť.  

Marta Klačanová – či sa dá umiestniť rozhlasový amplión na Družstevnej ulici. 

Ing. Daniel Hlinka – musíme kúpiť nový amplión, stojí okolo 900,- €. 

Prijaté uznesenie viď príloha zápisnice. 

K bodu 20   Diskusia 

Mgr. Michaela Miklošová – či sa niečo pohlo s riešením mosta a cesty nad Skalošovcami na 

novú IBV.  

Katarína Mesíková – uskutočnilo sa jednanie so spoluvlastníkmi parcely, boli ochotní podpísať 

zmluvy o vecnom bremene. Zmluvy sa predložili spracovateľovi dokumentácie, ktorý 

pokračuje v práci. 

Dušan Hlinka – požiadal starostu obce, aby sa jeden kľúčik od hasičskej garáže na ihrisku 

zapečatil niekde vo vestibule vstupu do budovy, aby v prípade požiaru alebo nejakej inej 

udalosti mohol tam vstúpiť. 

Ing. Daniel Hlinka – dohodneme sa, ako, kde a vyriešime to. 

Maroš Mikloš – k tým neplatičom, prečo sa nemôžu zverejniť, veď aj napríklad sociálna 

poisťovňa zverejňuje neplatičov. 

Ing. Daniel Hlinka – požiadali sme zodpovednú osobu na GDPR prišla odpoveď, že v týchto 

prípadoch sa nemôže. 

Viliam Očenáš – po 1. navrhuje, aby sa diskusné príspevky písali do zápisnice, po 2. čo je 

s knihou, ktorá sa už robí niekoľko rokov, po 3. upozornil, aby sme už niečo urobili so žľabmi, 

či nevidíme, ako tečú už niekoľko rokov. 

Ing. Daniel Hlinka – k bodu 1 - mám pred sebou zápisnicu z 20.2. a myslím, že je tam v diskusii 

napísané všetko, čo ste povedal. Zamestnankyne sa snažia napísať všetko stručne, ak je toho 

veľa, môže sa stať, že niečo vypadne. K bodu 2 - už bolo viackrát zdôvodnené, prečo sa to 

časovo posunulo. Teraz by mala prísť kniha na kontrolu, ak bude všetko v poriadku, ide do 

tlače. K bodu 3 - obec dala žiadosť na projekt zateplenia kultúrneho domu, ak by sa to robilo, 

znovu by sa prerábali, v rámci šetrenia financií sa nám to zdá zbytočné. 

Viliam Očenáš – tak ich aspoň zaplátajte. 

Vladimír Očenáš – po 1. - pri prevode vlastníctva by sa ceny mali zverejňovať v zámere, prečo 

to nebolo pri zámennej zmluve s RD Selce, po 2. - pri prideľovaní financií obcou svojim 

organizáciám navrhuje, aby obec im polovicu sumy dala vo financiách a druhú polovicu, aby 

im ponúkla možnosť napríklad usporiadať zábavu, alebo urobiť brigádu (napr. niečo natrieť, 

poriadiť), kde by si zarobili, po 3. - upozornil, že by sa už mali zvešať stuhy po stĺpoch. Stuhy 

boli povešané pri oslave výročia obce. 

Katarína Mesíková – k zámennej zmluve sa použil odhad ceny z predchádzajúcich 

majetkových konaní, na základe dohody, skrátenia procesu konania (príloha k žiadosti 

o dotáciu) sa zamieňali m2 za m2. Pozemky svojim charakterom boli podobné, jeden zastavaný 

komunikáciou a druhý stavbou, z čoho vyplýva, že cena by bola rovnaká. V  zámeroch sa ceny 

uvádzajú a výpis uznesenia schválenia zámeru, prevodu a zmluvy sa prikladá ako príloha na 

vklad na kataster.   

Ing. Daniel Hlinka – k bodu 2 - môžeme vyskúšať, k bodu 3 – vybavíme, dáme to poskladať,  



Vladimír Peťko – ešte ho napadlo, že by sa mali odpratať vraky áut z hlbokej cesty, chodí sa 

tam teraz k zbernému dvoru.  

Ing. Daniel Hlinka – pokúsime sa s tým niečo robiť už sme zisťovali, čie sú. 

Dušan Hlinka – informoval, že pripravuje projekt na tepelné čerpadlo na budovu na ihrisku. 

p. starosta – poďakoval za diskusné príspevky. 

Prijaté uznesenie viď príloha zápisnice. 

K bodu 21 Záver 

Ing. Daniel Hlinka, starosta obce, poďakoval prítomným za účasť na zasadnutí a ukončil 

zasadnutie obecného zastupiteľstva. 

 

Zapísala:  Mgr. Katarína Mesíková 

Overil:     Ján Kupec 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


